
OR.0012.1.5.2022 
P R O T O K Ó Ł  nr 30/22 

ze zdalnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 
odbytego w dni 25 lutego 2022 r. 

pod przewodnictwem Pana Radosława Wojtuniaka 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Bryś Maciej 
2. Dziuba-Marzec Anna 
3. Mituła Bronisław 
4. Owczarek Mariusz-zastępca przewodniczącego 
5. Psuja Wojciech 
6. Rozmarynowski Jarosław 
7. Wojtuniak Radosław   - przewodniczący 

 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Joanna Skotnicka-Fiuk - Zastępca Burmistrza Wielunia 
2. Magdalena Majkowska -Sekretarz Miasta 
3. Tomasz Akulicz - radny 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Informacja o sporządzeniu protokołów nr: 27/21, 28/21 i 29/22 z posiedzeń komisji. 
3. Realizacja wniosków pokontrolnych za 2021 rok. 
4. Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli działalności placówek 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Wieluń - szkoły. 
5. Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli w sprawie legalności 

zawarcia umowy zlecenia w dniu 16 grudnia 2021 r. z kancelarią adwokacką na wykonanie 
usług związanych z dochodzeniem przez Gminę Wieluń roszczeń wobec Powiatu 
Wieluńskiego z tytułu wykonywanych przebudów ulic: Szpitalnej, POW, Krakowskie 
Przedmieście. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności komisji za 2021 rok. 
7. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
8. Zamknięcie posiedzenia, 

P u n k t  1 
 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 
wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad - na stan 7 członków komisji, 
obecnych 7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia (zawiadomienie znajduje 
się pod poz. 4). 
W związku z podjętą w dniu 254.02.2022 r. uchwałą Nr LX/750/22 zgłosił, aby wprowadzić do 
porządku obrad punkt: „Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli w 
sprawie legalności zawarcia umowy zlecenia w dniu 16 grudnia 2021 r. z kancelarią 
adwokacką na 



wykonanie usług związanych z dochodzeniem przez Gminę Wieluń roszczeń wobec Powiatu 
Wieluńskiego z tytułu wykonywanych przebudów ulic: Szpitalnej, POW, Krakowskie 
Przedmieście". Zaproponował, aby był to punkt 5. 
Członkowie komisji przyjęli porządek ze zmianą. 
 

P u n k t  2 
 

informacjo o sporządzeniu protokołów nr: 27/21, 28/21 i 29/22 z posiedzeń komisji. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że: 
1) protokół nr 27/21 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 
znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 27/21? Nikt się nie 
zgłosił. Protokół nr 27/21 został przyjęty bez uwag; 
2) protokół nr 28/21 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 
znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 28/21? Nikt się nie 
zgłosił. Protokół nr 28/21 został przyjęty bez uwag; 
3) protokół nr 29/21 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 
znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 29/21? Nikt się nie 
zgłosił. Protokół nr 29/21 został przyjęty bez uwag. 
 

P u n k t   3 
 

Realizacja wniosków pokontrolnych za 2021 rok 
 
Pisma znak: OR.0004.3.2022, IR.70003.2022, BB.0633.3.2022 i IR. 701.2.2022 stanowią 
odpowiednio zał. nr2a, 2b, 2c i2d. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? Nikt się nie 
zgłosił. Informacja została przyjęta. 

P u n k t   4 
 

Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli działalności placówek 
oświatowych prowadzonych przez Gminę Wieluń - szkoły. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał, czy ktoś chce wziąć udział w pracach tego 
zespołu? Nikt się nie zgłosił. Zaproponował następujący skład: 

1) radny Maciej Bryś       - przewodniczący 
2) radny Bronisław Mituła   - członek 
3) radny Mariusz Owczarek- członek 

Radni wyrazili zgodę. 
 

Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie, kto jest za ww. składem zespołu 
kontrolnego, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 



W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie jednomyślnie głosów (przy 7 głosach „za") 
przyjęli ww. skład. 
Upoważnienie jest ważne w okresie od 28.02 do 31.03.2022 r. (poz. 6) 
 

P u n k t  5 
 

Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli w sprawie legalności zawarcia 
umowy zlecenia w dniu 16 grudnia 2021 r. z kancelarią adwokacką na wykonanie usług 
związanych z dochodzeniem przez Gminę Wieluń roszczeń wobec Powiatu Wieluńskiego z 
tytułu wykonywanych przebudów ulic: Szpitalnej, POW, Krakowskie Przedmieście". 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał, czy ktoś chce wziąć udział w pracach tego 
zespołu? 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec zaproponowała, aby w składzie zespołu była cała komisja. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zgodził się z propozycją. Zaproponował następujący 
skład: 

1. Bryś Maciej 
2. Dziuba-Marzec Anna 
3. Mituła Bronisław 
4. Owczarek Mariusz 
5. Psuja Wojciech 
6. Rozmarynowski Jarosław 
7. Wojtuniak Radosław 
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał, czy są jakieś propozycje co do funkcji 
przewodniczącego zespołu? Nikt się nie zgłosił. Zaproponował swoją kandydaturę. Nikt nie 
zgłosił sprzeciwu. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie, kto jest za ww. składem zespołu 
kontrolnego, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie jednomyślnie głosów (przy 7 głosach „za") 
przyjęli ww. skład. 
 
Upoważnienie jest ważne w okresie od 28.02-31.03.2022 r. (poz. 7) 
 
Przewodniczący Zespołu Kontrolnego Radosław Wojtuniak zaproponował, aby pierwsze 
spotkanie zespołu odbyło się 2 marca br. o godz. 14:00 w sali 101. Poprosił Zastępcę 
Burmistrza Wielunia, aby poinformowała Burmistrza Wielunia, że takie posiedzenie się 
odbędzie. Poprosił, żeby na tym spotkaniu była obecna Skarbnik Miasta. 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk przyjęła do wiadomości. 
 
Przewodniczący Zespołu Kontrolnego Radosław Wojtuniak poprosił o dostarczenie zespołowi 



kontrolnemu opinii prawnej dla Gminy Wieluń za kwotę 6 tys. zł. 
 
Radny Tomasz Akulicz poprosił, żeby wysłać ww. opinię wszystkim radnym. 
 
Przewodniczący Zespołu Kontrolnego Radosław Woituniak przyjął do wiadomości. 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec poinformowała, że gdyby radni chcieli dziś się zapoznać z tą 
opinią to znajduje się ona na BIP w zakładce „interpelacje, wnioski i zapytania radnych", przy 
ostatniej interpelacji radnej. Poprosiła o przygotowanie dokumentów: ubezpieczenie, OC 
prawnika, wezwanie do zapłaty łącznie z pełnomocnictwem i oryginał umowy w kolorze. 
 
Przewodniczący Zespołu Kontrolnego Radosław Woituniak wyraził nadzieję, że burmistrz 
dostarczy wszystkie dokumenty w tej sprawie na posiedzenie zespołu. 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

P u n k t  6 
 

Przyjęcie sprawozdania z działalności komisji za 2021 rok. 
 
Przewodniczący Radosław Woituniak zapytał, czy ktoś ma uwagi? Nikt się nie zgłosił. 
Zarządził głosowanie: kto jest za, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie jednomyślnie głosów (przy 7 głosach „za") 
przyjęli sprawozdanie z działalności komisji za 2021 r. (zał. nr3) 
 

P u n k t   7 
 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Radosław Woituniak poinformował, że wpłynęło pismo od Przewodniczącej 
Zespołu Kontrolnego dot. „Kontroli działalności Miejskiego Żłobka w Wieluniu" w sprawie 
przedłużenia ww. kontroli do dnia 18 marca br. (poz. 3). 
 
Radny Jarosław Rozmarynowski poprosił, żeby ten wniosek wpłynął do wszystkich członków 
zespołu kontrolnego, bo on tego wniosku nie otrzymał. 
 
Przewodniczący Radosław Woituniak zgodził się. Zaznaczył też, że wysłużenie terminu jest  
zasadne. 
 
Wystosowano pismo znak: OR.0012.1.3.2022 do Przewodniczącego RM w tej sprawie (poz. 3). 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec przesłała w tej chwili ww. wniosek do wszystkich członków 
komisji. 
 
Radny Wojciech Psuja zapytał, na jakim etapie jest projekt boiska wielofunkcyjnego przy ul. 
Wojska Polskiego? 



Zastępca   Burmistrza   Wielunia   Joanna   Skotnicka-Fiuk   oznajmiła,   że   
musi   porozmawiać z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji i Rozwoju w tej sprawie i 
odpowiedź przekaże. 
 
Więcej uwag ani korespondencji nie stwierdzono. 
 

P u n k t   8 
Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał zamknięcia posiedzenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:       Przewodniczący komisji 
 
Anna Jabłonowska-Nawrocka                              Radosław Wojtuniak 



 


